

Liebe Gruppe Black Studies in Germany,
Dear Black Studies In Germany Group,

danke für die Zusendung eures/ ihres Statements, das jetzt auf dem CAAR Listserver ist, und auch auf der Website der Forschungsgruppe Black Knowledges an der Uni Bremen.

Thank you for sending us your statement, which is now on the CAAR newsletter, as well as on the website of the Research Group Black Knowledges at U of Bremen.

Ich finde die Idee einer öffentlich geführten Diskussion über eure Forderungen gut.

I like the idea of a publicly held debate about your demands.

Ich bin sicher, dass wir unsererseits an der Uni Bremen dafür einen Raum und Zeit (für einen Workshop z.B.) anbieten können.

I am sure we could provide physical space and time for this at U Bremen.

In Bezug auf die inhaltliche Ausgestaltung eines solchen Events: Wäre es möglich, dass sich eine Gruppe eurerseits bilden könnte, die sich dann mit uns bezüglich Planung abspricht?

As for the planning of such a public event: would it be possible to form a group on your end which would be in touch with us for planning purposes?

besten Gruss,
best greetings,

Prof.Dr. Sabine Broeck
Universität Bremen